
MR-vergadering 4 maart 2024 / 19:00 uur  
Teamkamer OBS Benoordenhout 

 
1. Opening 

Aanwezig namens team: Michèle, Marlijn en Idelette  
Aanwezig namens ouders: Matthijs en Netty 
Afwezig: Warisha en Erik 

Stella Gyllia en Mieke Smet zijn aanwezig i.v.m. de verkiezing van een 
nieuw MR lid. 

 
2. Notulen vergadering 23-01-2024 

Kon niet gevonden worden terwijl hij wel verstuurd is. Graag nog een keer 
sturen zodat hij nog een keer goed gelezen kan worden.  
Actiepunt: verslagen op de website: contact met Bram en Sabrina 
opnemen.. Moet nog een zin worden aangepast. 
 

3. Ingekomen post 
Niet 
 

4. Mededelingen voorzitter 
Matthijs is niet naar de GMR geweest.  
De brief over de lentekriebels was duidelijk, geen commentaar van ouders 
gehoord. 
 

5. Mededelingen directie 

De begroting is af, moet nog worden goedgekeurd. Het begroten gaan nu 
in schooljaren. Indien hij is goedgekeurd wil Marlijn toch voor een paar uur 
per dag een conciërge aanstellen. 7:30 – 11:30 uur. 
   

 
6. Verkiezingen 

Er zijn drie gegadigden: Mieke Smet, Stella Gyllia en Asja van der Helm. 
Voor de kandidaatstelling gaan ze een tekstje met een foto erop maken, 
alle drie de stukjes worden samen op een a4 gezet. Stukje op 18 maart bij 
Marlijn inleveren, die plaatst het op 19 maart op Social Schools. De poll om 
te stemmen wordt op 26 maart op Social Schools geplaatst. Bij de 
rapportgesprekken worden de stukjes van de deelnemers opgehangen met 
denk er aan om te stemmen. 

. 
  

7. Evaluatie schoolplein 
Opening voor het schoolplein is 3 april van 11:30 – 13:30. Net voo over de 
zandbak en het zand is er voor de opening. 
 

8. Veiligheid 
De enquete van de Van Alkemadelaan is gedaan door Paul Treanor. Voor 
27 mei voor deze buurt de petitie. Matthijs had al iets gestuurd. Mearlant, 
HML, Pachalis, Infinity College en Oranje Nassau. Geld ook voor Shell, 
wijkvereniging (Ander vd Heuvel) en HVV. De vader van Marlijn check de 
petitie nog even voordat hij rond gaat.  



9. Roken kinderen Maerlant naast de school 
D66 Caroline Verduin is er mee bezig. De motie is er door. De wethouder 
moet met rookvrije zones rond de scholen komen. 
 

10. Communicatie(ICT) 
Wifi gaat voor nu nog. Indien er in de toekomst met nieuwe devicers wordt 
uitgebreid dan moet de wifi ook. 
 

11. Meertaligheid 
Is toegevoegd aan de agenda. Kwam tijdens de MR avond aan bod. Hoe 
staan de ouders hier tegenover? Moet de informatieochtend ook in het 
Engels? Staat op school hoog op de agenda. We hebben een werkgroep 
en zijn ons hierover aan het oriënteren en verdiepen. 
 

12. Rondvraag 

Niemand 
 

13. Afsluiting 
20:30 vergadering gesloten 

 
 
 

 
 

 
 

 


